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Onderwerp overdracht

Ik sluit zo dadelijk af hierbij enkele zaken voor de overdracht

Noorvoorraad We hebben LCG gevraagd 10 augustus en plan in te dienen voor de inkoop van de noodvoorraad IC

medicatie door ziekenhuizen Ik ben voor hen bereikbaar maar mogelijk weten ze jou ook te vinden voor vragen

Garantstelling partij Chloroquine van ACE LCG wacht op ons akkoord vooreen garantstelling voor ACE Pharmaceuticals

op de partij chloroquine daarmee al akkoord gegaan op voorwaarde dat de partij niet vemietigd wordt maar

naar een herbestemming worac gezocht of het middel beschikbaar blijft zolang het houdbaar is LCG is daarvan op de

hoogte Om de garantstelling op deze specifieke casus naar LCG te fiatteren moet nog wel de

garantstellingovereenkomst VWS LCG worden aangepast omdat de inkoopdatum voor de inwerkingtredingsdatum van

de garantstellingovereenkomst valt Daar islfMfeQlmee bezig samen met WJZ Dat is mogelijk volgende week gereed Op
dat moment kan LCG gemaild worden met de flattering voor de garantstelling op cq Kan jij die bevestiging dan

uitsturen Graag richten aan ftnvza ni en IfMfeDlfrnvza nl10 2e 10 2e

Geimporteerde geneesmiddelen LCG heeft ons gevraagd of de uit het buitenland geimporteerde geneesmiddelen die niet

meergebruikt kunnen worden omdat de tekortenbesluiten zijn ingetrokken doorde overheid opgekocht kunnen worden

We hebben dit laatst met jou mij en UJjjlg^besproken LCG werkt hier een nader plan voor uit voordat wij daar

definitief mee instemmen Er is ook contact tussen LCG en RIVM over de specificaties van de partijen en opslag ervan

Het is mogelijk dat LCG komende weken met de uitwerking komt Is volgens mij niet heel urgent maarje kunter wellicht

vragen over krijgen Zie bijlage voor info

Remdisivir we hebben met RIVM afgesproken dat zij de inkoop van remdisivir gaan uitvoeren Wanneer dat aan de orde

is en welke hoeveelheden daar mee gemoeid zijn horen we waarschijnlijk pas later nadat er uitsluitsel is over het JP

programma van de CIE Volgende week gaat er wel een briefje naar RIVM met formeel verzoek om voorbereid te zijn op

deze inkoopactiviteit stelt deze samen met^^^op Kan jij afdoen

flanks werk ze nog even en ook a I vast fijne vakantie ©
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